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Geachte leden van de raad, 
 
 
Tijdens de commissievergadering van uw raad op 4 november jl., ter bespreking van de 
Programmabegroting 2022, heeft het college een aantal toezeggingen gedaan. Voor een aantal 
hiervan betreft het een verzoek om informatie voorafgaand aan de raadsvergadering waar de 
Programmabegroting 2022 ter vaststelling voor ligt. Deze toezeggingen, zoals genoteerd door uw 
griffie, kunt u, voorzien van een reactie vanuit de verschillende portefeuillehouders, hieronder 
terugvinden.  
 
 
Wethouder Theunis heeft over een vraag van de VLP ten aanzien van grondexploitaties met een 
afwaardering van 8 miljoen, aangegeven dat dit geen afwaardering betreft maar het saldo van de 
mutaties. Wethouder Theunis heeft dit kort ter vergadering toegelicht en daarbij aangegeven de 
beantwoording nog voor de raad op schrift te zullen laten zetten. 
 
Antwoord: 
Het overzicht waar de VLP naar verwijst (p. 52 Bijlagenboek) is een verklaring van het verschil 
tussen kosten en opbrengsten in de jaarschijven 2021 en 2022.  
 
De mutatie in boekwaarde bedraagt –/- € 8.205.000. Dit betreft de saldering van alle wijzigingen 
in zowel de kosten als opbrengsten van de grexen tussen de jaren 2021 en 2022. De tegenpost 
hiervan is de mutatie op de balans onder voorraden grondexploitatie.  
In 2021 zijn er veel kosten gemaakt vanwege grondaankopen. Deze zorgen er dus voor dat de 
balanswaarde hoger wordt. 
In 2022 zijn er juist veel grondverkopen geweest, waardoor de balanswaarde weer naar beneden 
is bijgesteld.   
 
In principe zijn de grondexploitaties budgettair neutraal opgenomen binnen de begroting. 
Uitsluitend het nemen van verlies of winst komt tot uitdrukking in het saldo. Het eerste via de 
mutatie van de verliesvoorzieningen en de winstneming als een grondexploitatie wordt 
afgesloten. Voorlopige winstnemingen lopen via de Bestemmingsreserve grondexploitatie. 
 
 
De VLP had nog een aanvullende technische vraag gesteld over ongedekte plankosten die 
schriftelijk beantwoord is [Dagmail 4 november 2021]. De VLP heeft ter vergadering aangegeven 
dat hierbij nog wel de vraag openstaat ten aanzien van welke grondexploitaties dit nu gaat. Daar 
zou de VLP graag een beeld van willen hebben en ook waarom deze plankosten de komende 
jaren oplopen. Wethouder Theunis heeft aangegeven deze vragen schriftelijk te zullen 
beantwoorden.  

 



Antwoord: 
Per complex wordt bezien hoeveel ruimte er is om ambtelijke inzet en overhead toe te rekenen. 
Dit is afhankelijk van de totale kosten voor bouw- en woonrijp maken. Hiervoor wordt 25% 
gehanteerd. De meerkosten voor ambtelijke inzet en overhead noemen we ongedekte 
plankosten. 
 
Een specificatie van de ambtelijke inzet per complex is niet aanwezig. Per persoon wordt 
gekeken hoeveel uur gemiddeld per week ingezet wordt voor grondexploitaties. Op basis hiervan 
worden de salariskosten plus overhead toegerekend aan het product grondexploitaties.  
In de %-verdeelsleutel zijn ook de mogelijke nieuwe grondexploitaties meegenomen. Indien het 
niet tot een grex komt kan deze ambtelijke inzet niet toegerekend worden aan een complex. 
Indien het een investering wordt, wordt nagegaan of de ambtelijke inzet ten laste van deze 
investering kan komen. 
 
 
Ten aanzien van de inventarisatie monumenten wederopbouw heeft wethouder Theunis 
aangegeven dat hij hier even naar moet kijken, maar dat hij denkt dat de inventarisatie inmiddels 
is afgerond en dat nu gekeken moet worden hoe dit verder in de besluitvorming komt. 
 
Antwoord: 
De inventarisatie van de wederopbouwarchitectuur in Roosendaal heeft inderdaad 
plaatsgevonden. De beschrijvingen geven een goed beeld van de waarde ervan. De vervolgstap, 
de juridische bescherming en ik welke vorm, moet nog plaatsvinden. Het idee daarbij was en is 
dat de (juridische) bescherming goed geborgd kan worden binnen een omgevingsplan. Met het 
uitstellen van de Omgevingswet, die nu naar verwachting in werking treedt in juli 2022, is ook 
gewacht met de uitwerking van de vervolgstap. 
 
 
De correctie op het ambitieniveau ten aanzien van het aantal bomen [dit moet een stijging zijn 
i.p.v. een daling], zal nog voor de raadsvergadering van 11 november a.s. door wethouder 
Raaijmakers aan de raad worden doorgegeven. 
 
Antwoord: 
Bij de meting van 2020 is een inhaalslag gemaakt als het gaat om het nauwkeurig opnemen van 
de juiste aantallen. Dat is allereerst een verklaring voor de grote stijging van het aantal bomen 
t.o.v. de metingen uit de voorgaande jaren. De toename van het aantal bomen laat ook na 2020 
een stijgende lijn zien. Voor dit jaar verwachten we op een totaal van zo’n 50.600 bomen uit de 
komen en de doelstelling voor het komende jaar is een totaal van 51.000 bomen. In het staatje 
zoals u dit in de Programmabegroting terug kunt vinden is abusievelijk een onjuist aantal 
opgenomen. 

 

 
Wethouder Koenraad heeft aangegeven, dat de antwoorden op de raadsvragen van de PvdA-
fractie over Energie en Armoede op korte termijn richting de gemeenteraad zullen komen. 
 
Antwoord: 
De beantwoording is afgelopen dinsdag 9 november in het college vastgesteld en diezelfde dag 
met uw raad gedeeld. 
 
 

Wethouder Lok heeft, op verzoek van de fractie van de ChristenUnie, aangegeven te zullen 
bezien of er wellicht nog wat meer snelheidsmeters voor de gemeente kunnen worden 
aangeschaft. 

 

Antwoord: 

Wat betreft de DSI (snelheidsmeters of zogenaamde smileys) daar hebben we er 10 van en dat 
lijkt voor nu voldoende. We nemen dit mee in de studie naar gevaarlijke verkeerssituaties in 
Roosendaal. 

 



N.a.v. een vraag van de fractie van de RL heeft wethouder Lok aangegeven, dat de gemeente 
zelf geen flitspalen aan mag schaffen (dit is enkel voorbehouden aan de Politie), maar er zal nog 
wel een poging worden gedaan om de zgn. mobiele flitspaal voor een periode in de gemeente 
Roosendaal te krijgen. 

 

Antwoord: 

Wij zijn in overleg met het OM (Openbaar Ministerie) voor de plaatsing van een vaste flitspaal. De 
mobiele flitspaal is een pilot. Als deze verlengt wordt gaan we proberen deze flitspaal ook in 
Roosendaal te krijgen.  
 

 

Wethouder van Ginderen zal een overzicht geven van de mogelijkheden voor 
gehandicaptensport en de verenigingen die zich hiermee (in deze regio) bezig houden.  

 

Antwoord: 

Roosendaal is aangesloten bij het uniek sporten loket. Via deze website kunnen mensen zoeken 
wat past en hulp vragen als ze die nodig hebben. https://www.unieksporten.nl/brabant/roosendaal 
In de bijlage vindt u een overzicht in Excel terug. Er zijn (wellicht) ook verenigingen die niet 
aangesloten zijn bij uniek sporten. Deze zullen we in kaart brengen.  
 

 

Wethouder van Ginderen wil de suggestie van de PvdA-fractie m.b.t. het ophogen van de 
individuele studietoeslag voor studenten met een beperking (naar €300 per maand) nader 
uitzoeken en heeft aangegeven hier schriftelijk bij de raad op terug te zullen komen.  
 
Antwoord: 
Het bedrag is vastgesteld in de Verordening individuele inkomenstoeslag Participatiewet 2015 
Roosendaal met een clausule waardoor het bedrag jaarlijks wordt geïndexeerd. Een eventuele 
wijziging van dat bedrag ligt dan ook bij de gemeenteraad. Daarbij moet worden opgemerkt dat 
deze verordening regiobreed is afgestemd, binnen de zes gemeenten die het Werkplein vormen. 
Het heeft dan ook sterk de voorkeur om een eventuele wijziging ook regiobreed aan te pakken. 

 
 
Het college gaat ervan uit u middels deze brief voldoende te hebben geïnformeerd en beschouwt 
de toezeggingen daarmee als afgedaan. 

 
 
 

Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 
namens dezen, 
 

 
 
T. Theunis, 
wethouder Ruimtelijke Ordening, 
Financiën, Wonen en Cultuur 
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